
Kedves Megjelentek, kedves együtt ünneplő közösség!

Hosszú,  zökkenőktől  sem mentes  úton jutottunk el  idáig,  hogy ma
átadhatjuk a Bauer Mihály utcai bölcsődét– a jelenlegi önkormányzat
egyik, ha nem a legjelentősebb beruházását. 

Évtizedek óta látszott, hogy Deákváron nélkülözhetetlen új bölcsőde
nyitása, illetve az óvodai férőhelyek jelentős bővítése. Ezért is öröm,
hogy  a  Deákváron  már  korábban  két  új  óvodai  csoportszobával
mintegy félszáz fővel bővítettük a felvehető gyermekek létszámát. 

Engedjenek  meg  egy  rövid  kronológiai  felsorolást  az  új  bölcsőde
építéséről. A 2017-ben megkötött támogatási szerződés 334 millióról
szólt. Ám nem sokkal a 2019-es választás előtt a közbeszerzési eljárást
az előző városvezetés visszavonta, ezzel kérdésessé vált a beruházás
jövője.

A  folytatás  az  új  önkormányzatra  hárult.  Azonban  2020-ban
koronavírus  járvány,  majd  a  háborús  veszélyhelyzet  és  az  Európa-
rekord infláció miatt a tervezetthez képest jelentősen emelkedtek az
építkezés költségei. Ezért 2021-ben ráemelést kértünk és kaptunk 240
millió forint összegben. 

Ám  ekkor  kiderült,  hogy  a  nyílt  közbeszerzési  pályázaton  elnyert
munkát  a  kivitelező nem fogja elvégezni,  hiszen addigra  a  sajtóból
már  lehetett  tudni,  hogy  több  más  beruházásnál  sem  fizetett  az
alvállalkozóinak.  Így  történt  ez  Vácon is,  és  emiatt ismét  veszélybe
került a beruházás. 

Ekkor döntöttük el, hogy új közbeszerzést írunk ki, hiszen a határidő
vége  vészesen  közeledett.  Szeretnék  külön  köszönetet  mondani  a
Denko  Kft.-nek,  akik  elnyerték  az  új  pályázatot,  és  kiváló  munkát
végeztek, mindenben segítőkészek voltak, és így határidőre elkészült
az épület. 



Ma  ünnepelni  jöttünk,  átvágni  a  szalagot,  s  mivel  minden
szakhatósági  engedélyt  beszereztünk,  alig  egy  hónap  múlva  már
gyermekeket is fogad a bölcsőde.

Azonban el kell mondanom, hogy a költségek nem álltak meg a kapott
574 millió forintnál. 

Közel  kétszáz millió  Ft-ot  költöttünk a projektben vállalt  munkákra,
melyre  újabb  forrásemelést  kértünk,  s  mely  kérésünkről  még  nem
született  döntés.  Bízunk  benne,  hogy  országgyűlési  képviselő  úr  is
támgatja  városunkat,  hogy  mielőbb  megkapjuk  az  összeget,  mint
ahogy ez számos más bölcsőde projektnél megtörtént.

Valljuk,  hogy  a  jövő  záloga  a  gyermek,  ezért,  kiemelten  fontosnak
tartjuk, hogy a váci gyermekek minőségi körülmények között töltsék
napjaikat a gyermekintézményeinkben. Úgy bölcsődéinkben, mint 3
óvodánk 11 tagintézményében.

Ezért ezen a területen kiemelten sok fejlesztés, beruházás történt az 
elmúlt években. Engedjék meg, hogy néhányat felsoroljak. 

- tetőszigetelés történt hat óvodában 
- energetikai fejlesztés szintén több óvodában
- új konyha kialakítása, Vám utca!!!!, Újhegyi út
- tervszerűen fejlesztjük az udvari játszóeszközparkot 
- folyamatosak a csoportszobák, tornaszobák burkolatának 

felújítási munkái
-  mosdófejújítást is végeztünk: a Baba utcai bölcsődénkben, 

illetve az Eötvös utcai tagóvodánkban
- közbeszerzés alatt áll pályázatunk két gyermeknevelési 

intézményünk és egy idősotthoni telephelyünk energetikai 
fejlesztésére.

Ezen  munkánk  csúcspontja  a  most  átadott  Bauer  Mihály  utcai
bölcsőde, amellyel nemcsak a gyermekeknek biztosítunk korszerű és
minőségi  elhelyezést,  hanem 17 új  munkavállalót is foglalkoztatunk



majd.  Az  új,  modern  kor  igényeit  kielégítő  négycsoportos  56
férőhelyes  bölcsőde  sószobával,  tornaszobával,  fejlesztőszobával  is
rendelkezik.  Vadonatúj  játékokkal  felszerelt  csoportszobák és  udvar
várja a kisgyermekeket.

Végül  a  magam  és  képviselőtársaim  nevében  szeretném
köszönetemet kifejezni  mindenkinek,  aki  előremozdította,  hogy Vác
gyermekintézményei  egy  ilyen kiemelkedő színvonalú  intézménnyel
bővülhessenek.


